

Les participantes au troisième Forum des Féministes Africaines lancent un appel urgent au Président de la Transition en République de Guinée pour le respect des droits des femmes, le maintien de la paix et de la sécurité avant, pendant et après les élections en République de Guinée

Pour le dégageant immédiat
Date: 12 Novembre 2010



Remise de la pétition par la délégation mandatée par le Forum des Féministes Africaines à SE Madame l'Ambassadeur de Guinée au Sénégal

Dakar, Sénégal— Le troisième Forum des Féministes Africaines qui s'est tenu à Dakar du 20 au 24 Octobre est une conférence biennale qui traite de l'agenda du mouvement féministe africain, et des préoccupations et actions des femmes africaines sur une plateforme commune

C'est au cours de cette troisième édition que les participantes ont unanimement signé un certain nombre de pétitions dont notamment celle adressée au Président de la Transition, Président de la République de Guinée afin de lancer un appel urgent à l'action en faveur du respect des droits des femmes, du maintien de la paix et de la sécurité avant, pendant et après les scrutins présidentiels en cours.

Une délégation mandatée par le Forum s'est ensuite rendue les 25 et 26 Octobre auprès de l'Ambassade de Guinée au Sénégal afin de transmettre par voie officielle la pétition et la liste des signatures.

Pétition au Président de la Transition en Guinée et Liste de signatures de 135 participantes issues de plus de 18 pays du Continent Africain

Contacts pour Presse/Media:

Français---Rakiss Balma. Agence Publipros- Contacts Tel: +224 62 41 51 97- Email rakiss@agencepublipros.info

Anglais---Nana Darkoa Sekyiamah. AWDF. African Women Development Fund. Contacts Tel: +233 (0) 302 521257 Email nana@awdf.org

PRESS RELEASE

Participants at the third African Feminist Forum call to the President of the transitional government of the Republic of Guinea for urgent action in favor of the respect of women's rights, maintaining peace and Security before, during and after the presidential elections

For Immediate release
Date: November 12, 2010



Delivery of the Petition by the delegation mandated by the African Feminist Forum to HE Madam the Ambassador to Guinea in Senegal

Dakar, Senegal---- The third African Feminist Forum which took place from October 20-24 is a biennial conference that brings together African feminist activists to deliberate on issues of key concern to the movement.

It was during this third edition of the forum that participants voted unanimously for several key petitions calling for action, including a petition addressed to the President of the transitional Government in Guinea calling for an urgent action in favor of the respect of women's rights, maintain peace and security before, during and after the presidential runoff elections.

A delegation mandated by the Forum was sent on October 25th and 26th to the Guinean Embassy in Senegal at which time the petition and list of signatures was delivered officially.

Petition to the President of the transitional Government in Guinea and List of signatures of over 135 women from more than 18 countries from across the African Continent

Press/Media Contacts

English---Nana Darkoa Sekyiamah. pour AWDF. African Women Development Fund. Contacts Tel: Tel: +233 (0) 302 521257 Email: nana@awdf.org

French---Rakiss Balma. Agence Publipros- Contacts Tel +224 62 41 51 97- Email rakiss@agencepublipros.info